

SNACKS AND BITES

CLASSIC BAR BITES 經典酒吧小食

- Salt & Pepper Garlic Chicken Wings 椒鹽蒜香雞翼**  \$128
Crispy chicken wings tossed with golden garlic, sea salt and cracked black pepper
香脆雞翼配金蒜、海鹽及黑胡椒碎
- Beef Tartare Toast 生牛肉他他多士**  \$108
Hand-cut beef tartare on toasted sourdough and Manchego cheese
手切牛肉他他配香烤酸種麵包及曼徹格芝士
- Pan Con Tomato 番茄脆多士**  \$68
Crushed tomato, toasted sourdough, extra virgin olive oil and sea salt
番茄蓉配香烤酸種麵包、特級初榨橄欖油及海鹽
- Galician Octopus 炭烤西班牙八爪魚**  \$188
Tender octopus, Japanese sauce and olive oil in classic Spanish style
西班牙風味嫩八爪魚配日式醬汁及橄欖油
- Crispy Fried Squid 香脆炸魷魚**  \$148
Golden fried squid served with lemon wedge and garlic aioli
香炸魷魚配檸檬角及蒜香蛋黃醬
- Homemade Hummus 自家製鷹嘴豆泥**  \$108
Creamy chickpea hummus served with pita bread
幼滑鷹嘴豆鷹嘴醬配皮塔麵包
- Nachos 芝士玉米片**  \$138
Crispy tortilla chips topped with melted cheese, guacamole, sour cream and tomato beef sauce
香脆粟米片配融化芝士、牛油果醬、酸忌廉及番茄碎肉醬
- Thai Chicken Satay Skewers (6 pcs) 泰式沙嗲雞肉串(六串)**  \$148
Marinated Thai-style chicken skewers served with creamy peanut sauce and pickle relish
泰式風味雞肉串配香濃花生醬及醃菜

Food items listed on this menu may contain food allergens such as cereals, shrimps, eggs, soybeans, fishes, crustaceans, peanuts, tree nuts and milk. We are pleased to accommodate your allergy requirements and will try to assist you with your specific dietary needs.

本餐牌所列食品可能含有致敏成分，包括穀類、蝦、雞蛋、大豆、魚類、甲殼類動物、花生、木本堅果及奶類。如閣下對任何食物有過敏反應或有特別飲食要求，請告知我們的服務團隊，我們樂意配合並盡力協助滿足閣下的飲食需要。



All prices mentioned are in Hong Kong dollars & a 10% service charge applies
所有價目均以港幣計算及須另加10%服務費

SNACKS AND BITES

HONG KONG INSPIRED SIGNATURES 香港特色風味

- Aberdeen Harbour Whitebait 香港仔漁港香炸銀魚仔**  \$108
Golden fried whitebait served with lemon and chorizo sauce
黃金香炸銀魚配檸檬及西班牙辣肉腸醬
- Hong Kong Char Siu Sliders 黯然叉燒迷你漢堡**  \$128
Cantonese barbecued pork, house pickles and toasted brioche
港式叉燒配自家醃菜及香烤法式牛油麵包
- Sunset Peak Foie Gras “Bo Luo Bao” 大東山鵝肝菠蘿包**  \$168
Foie gras nestled in a warm Hong Kong pineapple bun
香煎鵝肝配港式菠蘿包
- Lobster “Gua Bao” 龍蝦刈包**  \$298
Butter-poached lobster tossed with X.O. sauce in a toasted brioche bun
牛油浸煮龍蝦配本地大澳X.O.醬及香烤法式牛油刈包

BURGERS & SANDWICHES 漢堡及三文治

- The Silveri Club Sandwich 銀樾公司三文治**  \$198
Triple-layer sandwich with roasted chicken, crispy bacon, egg, tomato and lettuce
三層公司三文治，配烤雞、香脆煙肉、雞蛋、番茄及生菜
- Truffle Croque Monsieur 法式黑松露芝士火腿三文治**  \$168
Toasted sandwich layered with smoked ham, Manchego cheese and black truffle béchamel
烤製三文治配煙燻火腿、曼徹格芝士及黑松露白汁
- The Silveri Signature Burger 招牌黑安格斯牛肉漢堡**  \$228
Grilled Australian Black Angus beef, Gruyère cheese, caramelized onion, house sauce and fries
烤澳洲安格斯黑牛肉配法國格呂耶芝士、焦糖洋蔥、自家製醬汁及炸薯條

Food items listed on this menu may contain food allergens such as cereals, shrimps, eggs, soybeans, fishes, crustaceans, peanuts, tree nuts and milk. We are pleased to accommodate your allergy requirements and will try to assist you with your specific dietary needs.

本餐牌所列食品可能含有致敏成分，包括穀類、蝦、雞蛋、大豆、魚類、甲殼類動物、花生、木本堅果及奶類。如閣下對任何食物有過敏反應或有特別飲食要求，請告知我們的服務團隊，我們樂意配合並盡力協助滿足閣下的飲食需要。



All prices mentioned are in Hong Kong dollars & a 10% service charge applies
所有價目均以港幣計算及須另加10%服務費

SNACKS AND BITES

SALADS 沙律

Classic Caesar Salad 經典凱撒沙律  \$128

Romaine lettuce, Parmesan cheese, garlic croutons and classic Caesar dressing
羅馬生菜配巴馬臣芝士、香蒜麵包粒及經典凱撒沙律醬

Choose Chicken or Smoked Salmon 

可選：雞肉或煙燻三文魚

Silveri Garden Salad 田園鮮蔬沙律  \$118

Hong Kong local market greens, tomatoes, cucumber, avocado and house dressing
本地農場時令沙律菜配番茄、青瓜、牛油果及自家製沙律醬

SIDES 配菜

The Silveri Truffle Fries 黑松露薯條  \$118

French Fries 黃金薯條  \$98

Sweet Potato Fries 香脆番薯條  \$98

Garlic Bread 蒜蓉牛油包   \$68

Coleslaw 田園椰菜沙律  \$68

Truffle Mac & Cheese 松露芝士通心粉   \$108

Food items listed on this menu may contain food allergens such as cereals, shrimps, eggs, soybeans, fishes, crustaceans, peanuts, tree nuts and milk. We are pleased to accommodate your allergy requirements and will try to assist you with your specific dietary needs.

本餐牌所列食品可能含有致敏成分，包括穀類、蝦、雞蛋、大豆、魚類、甲殼類動物、花生、木本堅果及奶類。如閣下對任何食物有過敏反應或有特別飲食要求，請告知我們的服務團隊，我們樂意配合並盡力協助滿足閣下的飲食需要。



All prices mentioned are in Hong Kong dollars & a 10% service charge applies
所有價目均以港幣計算及須另加10%服務費

SNACKS AND BITES

CHEESE & CHARCUTERIE 芝士及凍肉拼盤

Served with house pickles, quince paste & toasted bread
配自家醃菜、榲桲果醬及烤麵包

Small Sharing Platter 小型芝士及風乾凍肉拼盤   \$248

Choice of 2 cheeses & 2 cold cuts

任選2款芝士及2款風乾凍肉

Large Sharing Platter 大型芝士及風乾凍肉拼盤   \$338

Choice of 3 cheeses & 3 cold cuts

任選3款芝士及3款風乾凍肉

CHEESE SELECTION

芝士精選

French brie

法國布里芝士

Comté

法國孔泰芝士

Sainte-Maure goat cheese

聖莫爾山羊芝士

Bleu de Gex blue Cheese

熱克斯藍紋芝士

COLD CUTS SELECTION

風乾凍肉精選

Parma ham

巴馬火腿

Air dried beef

風乾牛肉

Coppa ham

科帕風乾豬肉

Chorizo

西班牙辣肉腸

Food items listed on this menu may contain food allergens such as cereals, shrimps, eggs, soybeans, fishes, crustaceans, peanuts, tree nuts and milk. We are pleased to accommodate your allergy requirements and will try to assist you with your specific dietary needs.

本餐牌所列食品可能含有致敏成分，包括穀類、蝦、雞蛋、大豆、魚類、甲殼類動物、花生、木本堅果及奶類。如閣下對任何食物有過敏反應或有特別飲食要求，請告知我們的服務團隊，我們樂意配合並盡力協助滿足閣下的飲食需要。



All prices mentioned are in Hong Kong dollars & a 10% service charge applies
所有價目均以港幣計算及須另加10%服務費